

## 山陽電鐵 Sanyo Railway

搭乘山陽電鐵無需換乘即可從阪神梅田站乘至山陽姬路站。

山陽電鐵的沿線擁有世界文化遺產國寶姬路城、世界最長的吊橋明石海峽大橋等觀光景點甚多。

搭乘山陽電鐵集團下屬的須磨浦纜車登上須磨浦山上的話，可以一覽明石海峽大橋及神戸市內的街景。另外舞子酒店是 1919 年當時由海運王搭建的宅邸，可以一邊眺望日本庭園一邊享受意大利餐廳的美味。

本次介紹的「姬路旅遊券」包含了南海電鐵關西機場站至難波站的單程車票加上大阪難波站至山陽姬路站的1日無限暢乘的乘車券組合，售價為2,000日圓（節省45%），其中還包含了山陽電鐵沿線的美食或購物時可以享受的折扣及優惠，是非常便利的車票。

Sanyo Railway connects Hanshin Umeda station and Sanyo Himeji station without any transfer. Along Sanyo Railway, there are many sightseeing spots including the world heritage and national treasure Himeji castle, and the world's longest suspension bridge Akashi-Kaikyo Bridge. By using Sumaura Ropeway, which is the group company of Sanyo Railway, to get to the top of Mt. Sumaura, you will be able to see beautiful view of the Kobe city and Akashi-Kaikyo Bridge. Also, Maiko Hotel is the hotel which was built in 1919, and you can enjoy the delicious Italian food in Japanese style house with beautiful Japan's traditional garden right in front of you. Himeji Tourist Pass is a package of the one-way train ticket from Kansai Airport station to Namba station of Nankai Railway, and the one day train free pass from Osaka Namba station to Sanyo Himeji station. This pass is very convenient for sightseeing along Sanyo Railway, and the price is 2,000 JPY, which is 45% discount. In addition to that, you can get discounts and privileges at some facilities along Sanyo Railway by showing this pass.

